
Kako boste poskrbeli, da se pri financiranju mladinskih organizacij na 
drugacen nacin vrednoti kontinuirano vzgojo otrok in mladih od 
enkratnega projektnega dela? 

Kontinuirano delovanje mora biti vedno vrednoteno drugače od projektnega 
dela. Ne nazadnje to predstavlja pomebno referenco organizacij, ki tako 
delujejo in mora biti upoštevano pri pridobivanju finančnih sredstev. 

Kaj menite o uvedbi statusa mladinskega delavca/ voditelja, ki bi na 
podoben nacin kot danes status kulturnika ali športnika urejal pravice 
mladih v okviru formalne izobraževalne institucije? Kakšne so vaše 
smernice za priznanje mladinskemu delu in prostovoljstvu v Sloveniji?

Prostovokjstvo je izjemno dragocen prispevek k bolj solidarni in nasploh boljši 
družbi. Pri ureditvi takšnega statusa gre za zanimivo idejo, ki bi bilo mogoče 
vgraditi v sistem spodbujanja prostovoljstva.  

Kot Slovensko skavtsko organizacijo nas zanima, kako vaša stranka
prepoznava vrednost skavtstva v Sloveniji? Ali ste za skavtstvo v 
Sloveniji že slišali?  

Skavti in taborniki so izjemno pomemben del mladinske kulture, 
izobraževenja in spodbujanaja zavedanja o pomenu ohranjanja narave. 

Kako bi se spopadli z ureditvijo statusa in financiranja skavtskih 
organizacij v Sloveniji, ki imajo specificen program, neenak programu 
drugih mladinskih organizacij?

Vsaka organizacija je po svoje specifična. Ureditev statusa in financiranja 
mora te specifike prepoznati in jih primerno urejati. 

Ali se strinjate z ureditvijo statusa skavtske organizacije, ki bi kljub 
splošnim omejitvam na državni in lokalni ravni uredil taborjenje v naravi 
in tako omogocil nemoteno vzgojo otrok in mladih na skavtskih 
taborih? Kakšne druge rešitve predlagate za ureditev problematike?

O tej problematiki bi bilo potrebno doseči širši konsenz z zainteresirano 
javnostjo, sevada pa je pri tem potrebno imeti predvsem pred očmi varovanje 
narave. 


